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سرپرستدانشگاهآزاداسلامیکازرون:
 خدمت به دانشجویان تبلیغ 

برای جذب دانشجو است

سرپرست دانشگاه آزاد اسلامی کازرون با توجه به اهمیت 
و ارزش تبلیغ و اطلاع رسانی در جذب دانشجو گفت: تبلیغ 
و معرفی دستاوردهای دانشگاه امری مهم و ضروری است، 
اما بهترین و کم هزینه ترین نوع تبلیغ برای دانشگاه ارائه 

حداکثری خدمات و رضایت دانشجویان است.
گروه  خبرنگار  با  گفت وگو  در  الوانی  جمال الدین 
کازرون،  در  آنا  خبرگزاری  آزاد  دانشگاه  واحدهای 
سوی  از  کازرون  واحد  اسلامی  آزاد  دانشگاه  انتخاب 
داوطلبان و دانشجویان نقاط مختلف و استان های همجوار 
را داشتن جایگاه و اعتبار علمی این واحد دانشگاهی ذکر 
و بیان کرد: برای دانشجویان خیلی مهم است که در چه 

دانشگاهی تحصیل کنند.
واحد  ارزشمند  دستاوردهای  از  بخشی  معرفی  با  الوانی 
دانشگاهی  واحد  این  روی  پیش  فرصت های  به  کازرون 
در کشور  کازرون  واحد  و گفت:  کرد  اشاره  آینده  در 
دارای عزت و اعتبار علمی، فرهنگی بالایی است و باید 
این شاخصه ها برای نسل های آینده به خوبی تبیین و معرفی 

شود.
واحد دانشگاهی کازرون با بیش از ۶۵ عنوان رشته فعال 
پزشکی،  دانشکده  ازجمله  مصوب  دانشکده   6 قالب  در 
علوم  مهندسی،  و  فنی  دامپزشکی،  پرستاری،  و  مامایی 
کارشناسی  کارشناسی،  مقاطع  در  تجربی  علوم  و  انسانی 
ارشد، دکتری حرفه ای و تخصصی آماده پذیرش داوطلبان 

با آزمون و بدون آزمون از سراسر میهن اسلامی است.
همت  به   ۶۴ سال  اسفند  کازرون  واحد  داد:  ادامه  وی 
ارزشمند  حمایت های  و  شهرستان  وقت  مسئولان 
با  و  محدود  فضایی  در  دیار  این  فرهنگ دوست  مردم 
امکاناتی ابتدایی و اولیه به صورت استیجاری راه اندازی و 

به مرورزمان توسعه و گسترش یافته است.
سرپرست واحد کازرون اظهار کرد: این دانشگاه بعد از سه 
دهه فعالیت و تلاش اکنون با بهره گیری از توان و تجربه 
موفق ۱۸۰ عضو هیئت علمی تمام وقت و در اختیار داشتن 
امکانات بالقوه و تجهیزات مدرن و متعدد آزمایشگاهی و 
کارآگاهی پیشرفته توانسته متولی تعلیم و تربیت حدود 6 

هزار دانشجو را به عهده داشته باشد.
از  بیش  با  دانشگاهی  واحد  این  کرد:  اظهار  مسئول  این 
۶۵ عنوان رشته فعال در قالب 6 دانشکده مصوب ازجمله 
دانشکده پزشکی، مامایی و پرستاری، دامپزشکی، فنی و 
مهندسی، علوم انسانی و علوم تجربی در مقاطع کارشناسی، 
آماده  تخصصی  و  حرفه ای  دکتری  ارشد،  کارشناسی 
پذیرش داوطلبان با آزمون و بدون آزمون از سراسر میهن 

اسلامی است.
صندلی های  بیشتر  اینکه  بابیان  کازرون  واحد  سرپرست 
دانشگاه آزاد در اختیار اقشار متوسط و یا ضعیف جامعه 
همکاری  بر  علاوه  اسلامی  آزاد  دانشگاه  افزود:  است، 
مطلوب با ستاد شاهد و ایثارگر، توانسته بیشترین همکاری 
و تعامل را با افراد تحت پوشش سازمان بهزیستی و کمیته 
امداد امام خمینی )ره( در قالب تخفیف، تقسیط و ایجاد 

شرایط ویژه برای ادامه تحصیل آنان داشته باشد.

سرپرستآموزشوپرورشکازرون:
کسب سواد، باعث افزایش 
توانایی برای مشارکت در 
سرنوشت و پیشرفت و 
توسعه ی جامعه می شود

شورای  جلسه  در  کازرون  آموزش وپرورش  سرپرست 
کسب  گفت:  کازرون  شهرستان  سوادآموزی  پشتیبانی 
سواد باعث افزایش توانایی و آمادگی برای مشارکت در 

سرنوشت خویش و پیشرفت و توسعه جامعه می شود.
به گزارش روزنامه طلوع به نقل از روابط عمومی مدیریت 
پشتیبانی  شورای  جلسه  کازرون،  آموزش وپرورش 
نگهداشت  و  جذب  محوریت  با  شهر  این  سوادآموزی 
نوسوادان و بی سوادان با حضور نماینده فرماندار، بخشدار 
بخش مرکزی و دیگر اعضا تشکیل شد. عبدالرضا یزدانی، 
اساس  بر  گفت:  کازرون،  آموزش وپرورش  سرپرست 
آمار ارائه  شده از سرشماری سال 1395 تعداد 9 هزار نفر 
در شهرستان کازرون بی سواد هستند، که جذب سال 1397 

در دورهای سوادآموزی تا پایان سال، 1283 نفر است.
بین سنین 10  افراد  تمام  برنامه  اینکه طبق  بابیان  یزدانی 
تا 49 ساله باید دارای سواد خواندن و نوشتن شوند، ادامه 
داد: با همکاری کمیته امداد، بهزیستی، سازمان زندان ها، 

فرمانداری،  برنامه ریزی  با  و  شهر  شورای  شهرداری، 
باید  بیشتر  تلاش  با  کازرون  در  دهیاری ها  و  بخشداری 

معضل بی سوادی را ریشه کن کنیم.
گفتنی است مقرر شد با همکاری دستگاه های ذکر شده، 
اشتغال  وضعیت  بهداشت،  مراکز  و  دهیاری ها  خصوصاً 
اداره  تا  شود  مشخص  بی سوادان  از  هریک  زندگی  و 
انجام  را  اقدامات لازم  آنان  به جذب  نسبت  سوادآموزی 

دهد.

لارستان
ازسویاستاندارفارسصورتگرفت؛

بررسی کارگاه تولید 
عرشه های فلزی پل های 
بزرگ محور دارالمیزان

به گزارش روزنامه طلوع به نقل از روابط عمومی اداره کل 
استاندار فارس و هیئت  تبادار  راه و شهرسازی لارستان، 
همراه به اتفاق باقری فرد مدیرکل راه و شهرسازی لارستان 
از کارگاه ساخت عرشه های فلزی پل های بزرگ محور 

مهر، گله دار، دارالمیزان بازدید کرد.
باقری فرد درخصوص این پروژه اولویت دار در شهرستان 
است  مهم  پل ها  این  ساخت  در  آنچه  داشت:  اظهار  مهر 
اثربخشی آنها در پیشبرد اهداف و ایجاد تسهیل در تردد 
و فراهم آوری بخشی از زیرساخت هاست، چراکه بر این 
اعتقادیم که ساخت پل در جاده ها می تواند به عنوان یک 
نقطه استراتژیک در بحث تردد مطرح و تأثیرات به سزای 
و  دهد  نمایش  فرایند  این  تکمیل  برای  به خوبی  را  خود 

خدمات آن نیز به مردم این منطقه عرضه شود.
 ۴۵ دهانه  دو  با  پل  دستگاه  دو  ساخت  اینکه  بابیان  وی 
 36 و   19 کیلومترهای  در  متری   ۵۰ دهانه  دو  و  متری 
با  فلزی  عرشه های  با  دارالمیزان  تا  گله دار  حدفاصل  در 
را  خود  ساخت  مراحل  پیمانکار  سوی  از  مؤثر  اقدامات 
سپری کرده، افزود: تاکنون تلاش های مستمری صورت 
گرفته و اقدامات تکمیلی آن برای مرتفع شدن موانع پیش 
بر  اشاره  با  باقری فرد  است.  انجام  حال  در  با جدیت  رو 
اینکه طول این محور 68 کیلومتر است، ادامه داد: عملیات 
راهسازی به طول 5 کیلومتر برای اتصال این دو پل در این 
طرح پیش بینی شده و یک دستگاه آبنمای کنارگذر در 
کیلومتر 36 نیز نقش سرویس دهنده بارهای ترافیکی بیش 

از 45 تن در کنار این پل را پوشش خواهد داد.
لازم  ظرفیت های  تمامی  کرد:  خاطرنشان  پایان  در  وی 
کار  دستور  در  پل ها  این  سریع تر  هرچه  تکمیل  برای 
قرارگرفته و امیدواریم پس از تکمیل مراحل ساخت در 
در  نیز  بعدی  مراحل  تولیدی هرچه سریع تر  این کارگاه 

محل پروژه صورت پذیرد.

مهر
معاونبرنامهریزیسازمان

صنایعکوچکوشهرکهایصنعتی
ایرانخبرداد؛

شتاب در جذب سرمایه گذاری 
در شهرک صنعتی مهر

معاون برنامه ریزی سازمان صنایع کوچک و شهرک های 
زیست محیطی  رده های  اصلاح  لزوم  بر  ایران  صنعتی 
افزایش جذب سرمایه گذار  با هدف  شهرک صنعتی مهر 
و توسعه صنعتی و افزایش اشتغال پایدار در این شهرستان 

تأکید کرد.
به گزارش روزنامه طلوع به نقل از روابط عمومی شرکت 
از  بازدید  در  قربانی  فارس، عزیزالله  شهرک های صنعتی 
شهرک صنعتی مهر که به منظور بررسی موضوع ارتقای 
بابیان  شد  انجام  صنعتی  شهرک  این  زیست محیطی  رده 
این  در  زیست محیطی  رده های  محدودیت  علت  به  اینکه 
امکان  صنایع،  از  زیادی  بخش  برای  صنعتی،  شهرک 
در  گفت:  ندارد،  وجود  صنعتی  شهرک  این  در  استقرار 
حال حاضر صنایع رده های 2 و 3 به استثنای صنایع کانی 
صنعتی  شهرک  این  در  می توانند  شیمیایی  و  غیرفلزی 
ظرفیت های  با  متناسب  موضوع  این  که  شوند  مستقر 

شهرستان و منطقه نیست.
وی با اشاره به ظرفیت های شهرستان مهر در حوزه میادین 
گازی و نیز همجواری با منطقه پارس جنوبی گفت: در 

شرایط کنونی بسیاری از صنایع مرتبط با نفت و گاز و 
علت  به  شیمیایی  صنایع  ونیز  پالایشگاهی  و  پتروشیمی 
این  در  استقرار  امکان  زیست محیطی  محدودیت های 

شهرک صنعتی را ندارند. 
حفاظت  سازمان  همکاری  و  تعامل  لزوم  بر  قربانی 
این  زیست محیطی  رده های  اصلاح  به منظور  محیط زیست 
شهرک صنعتی تأکید کرد و گفت: در این زمینه موارد 

در سطوح ملی و استانی پیگیری می شود.
معاون برنامه ریزی سازمان صنایع کوچک و شهرک های 
و  مقررات  جدید  دستورالعمل  به  اشاره  با  ایران  صنعتی 
ضوابط استقرار واحدهای تولیدی، صنعتی سازمان حفاظت 
در  صنعتی  واحدهای  استقرار  درزمینه  محیط زیست 
ضمن  جدید  دستورالعمل  در  گفت:  صنعتی  شهرک های 
واحدهای  استقرار  نحوه  در  زیست محیطی،  الزامات  حفظ 

صنعتی نیز تسهیل شده است.
مصوب  اساس  بر  مهر  صنعتی  شهرک  اینکه  بابیان  وی 
هیئت وزیران ایجاد شده است، گفت: بر اساس این مصوبه، 
هیچ گونه محدودیتی برای استقرار رده های مختلف صنایع 
در این شهرک صنعتی در نظر گرفته نشده و با توجه به 
اینکه همجوار با شهرک صنعتی مجوز استقرار پالایشگاه 
شده،  صادر  است،    7 زیست محیطی  رده  دارای  که 
می بایست سازمان حفاظت محیط زیست ضمن تجدیدنظر 
در رده بندی زیست محیطی شهرک صنعتی، این رده بندی 

را ارتقا دهد تا شاهد شتاب در جذب سرمایه گذار باشیم.
قربانی علت اصلی محدودیت رده های زیست محیطی این 
شهرک  با  همجوار  روستاهای  وجود  را  صنعتی  شهرک 
امیدواریم بر اساس دستورالعمل  صنعتی دانست و گفت: 
جدید، اصلاح رده بندی زیست محیطی در اسرع وقت انجام 
شود. وی همچنین برحمایت حداکثری از سرمایه گذاران 
و نیز توسعه و تکمیل زیرساخت ها در این شهرک صنعتی 
تأکید کرد و گفت: با توجه به در نظر گرفتن مشوق های 
سرمایه گذاری، شرایط مناسبی برای توسعه صنعتی و اشتغال 
و  محیط زیست  بهداشت،  ایمنی،  دفتر  مدیر  دارد.  وجود 
صنعتی  شهرک های  و  کوچک  صنایع  سازمان  انرژی 
ایران نیز با اشاره به دستورالعمل جدید مقررات و ضوابط 
استقرار واحدهای تولیدی، صنعتی و معدنی موضوع ماده 
این دستورالعمل حداقل  قانون هوای پاک گفت: در   11
فاصله تا مناطق روستایی برای استقرار واحدهای صنعتی 
تا رده زیست محیطی 6 حدود 1200 متر عنوان  شده که 
بر این اساس با توجه به قرارگیری روستاهای همجوار در 
فواصل بیش از 1200 متر، امکان استقرار واحدهای صنعتی 

تا رده 6 وجود دارد. 
برای  تشخیص  اولویت  اینکه  بابیان  توفیقی  همایون 
از  خارج  یا  و  صنعتی  نواحی  و  شهرک ها  در  استقرار 
کل  اداره  تأیید  و  نظر  با  صنعتی  نواحی  و  شهرک ها 
راستای  در  گفت:  بود  خواهد  محیط زیست  حفاظت 
اراضی  تغییر کاربری  پراکندگی صنعت و  از  جلوگیری 
کشاورزی و به منظور ایجاد زیرساخت های زیست محیطی 
سبز  فضای  پسماند،  مدیریت  فاضلاب،  تصفیه خانه  نظیر 
با  می بایست  اجرایی  دستگاه های  متمرکز،  به صورت 
به  نسبت  خود،  بخشی  و  قانونی  ظرفیت های  از  استفاده 
هدایت متقاضیان به شهرک ها و نواحی صنعتی اقدام و از 

استقرار پراکنده واحدهای مذکور ممانعت کنند.
نیز گفت:  فارس  مدیرعامل شرکت شهرک های صنعتی 
کل  اداره  به  زیست محیطی  رده های  اصلاح  درخواست 
جلسات  زمینه  این  در  و  ارائه  محیط زیست  حفاظت 
موافقت  با  امیدواریم  که  برگزارشده  نیز  کارشناسی 
محیط زیست، شاهد گام های مؤثری درزمینه توسعه صنعتی 

و اشتغال پایدار باشیم. 
نظر  در  بدون  صنعتی  توسعه  این که  بابیان  فتوحی  احد 
نخواهد  پایدار  توسعه  زیست محیطی  الزامات  گرفتن 
بود، افزود: بر اساس قانون اقدام به ایجاد فضای سبز در 
شهرک ها و نواحی صنعتی کردیم و علاوه بر آن متناسب 
با استقرار و بهره برداری از واحدهای صنعتی، تصفیه خانه 

فاضلاب نیز ایجاد می شود.
درصدی   70 مشوق  گرفتن  نظر  در  از  ادامه   در  فتوحی 
و  داد  خبر  صنعتی  شهرک  این  در  سرمایه گذاران  برای 
شهرک  این  در  سرمایه گذاری  متقاضیان  کرد:  تصریح 
صنعتی به شرط دریافت پروانه بهره برداری و ایجاد اشتغال 
این  دریافت  مشمول  شده،  زمان بندی   برنامه  اساس  بر 
مشوق ها می شوند. وی افزود: شهرک صنعتی مُهر با 200 
با  صنعتی  واحد   250 استقرار  ظرفیت  از  مساحت  هکتار 
 15 هم اینک  و  است  برخوردار  نفر  هزار   5 اشتغال زایی 
قرارداد سرمایه گذاری با متقاضیان فعالیت در این شهرک 
منعقدشده و 6 واحد صنعتی دیگر نیز با پیشرفت فیزیکی 

حدود 90 درصد در دست ساخت است.
این شهرک  نیز مهم ترین مشکل  مُهر  فرماندار شهرستان 
زیست محیطی  رده های  در  محدودیت  وجود  را  صنعتی 
زیادی  سرمایه گذاران  به این علت  گفت:  و  کرد  اعلام 
و  شیمیایی  صنایع  غیرفلزی،  کانی  صنایع  حوزه های  در 
نتوانسته اند  تاکنون  پتروشیمی  و  نفت و گاز  پایین دستی 

در این شهرک صنعتی مستقر شوند.

رستم
 آغاز پیمایش مشترکین 

و شناسایی انشعابات غیرمجاز 
آب روستایی در رستم  

به گزارش روزنامه طلوع به نقل از روابط عمومی امور آب 
و فاضلاب روستایی شهرستان رستم در پی خشکسالی های 
بوستانی  آب،  مصرف  مدیریت  بیش ازپیش  نیاز  و  اخیر 
امور آبفا روستایی شهرستان رستم ضمن مکاتبات  مدیر 
اسلامی  شوراهای  و  دهیاری  فرمانداری،  دادگستری،  با 

رو  پیش  کم آبی  مشکلات  یادآوری  ضمن  روستاها، 
الگوی  رعایت  درخصوص  بیشتر  همکاری  خواهان 
مصرف مشترکین شدند. در همین راستا مدیریت، مسئول 
با  شهرستان  روستایی  آبفا  نیروهای  و  مشترکین  امور 
نیروی  مرکزی،  بخشدار  شهرستان،  دادستان  همراهی 
انتظامی، دهیاری و شورای اسلامی روستاها بیش از 500 
افت شدید آب هستند  از پروژه هایی که دچار  مشترک 
را در سطح شهرستان رستم مورد پیمایش قرار دادند که 
بیش از 40 مورد مصارف غیرقانونی، انشعابات غیرمجاز، 
فک پلمپ شناسایی، قطع و تبدیل به انشعابات مجاز شدند.
این اقدام باعث شده روستاهایی که با کمبود آب مواجه 
موارد  از  بعضی  در  حتی  و  مرتفع  آنان  مشکل  بوده اند 

ساعت کارکرد الکتروپمپ ها نیز کم شد.
مشترکین،  پیمایش  عملیات  تشریح  جلسه  همچنین 
شناسایی مصارف و انشعابات غیرمجاز با حضور مدیریت 
و کارشناسان امور آبفا روستایی شهرستان برگزار و مقرر 
شد اکیپ کشف و رفع انشعابات غیرمجاز آب، عملیات 
پیمایش مشترکین آب را در روستاهای دارای تنش آبی 
شوراهای  و  دهیاری  انتظامی،  نیروی  همکاری  با  شدید 

اسلامی ادامه دهند.

استان خوزستان

بهبهان
فرمانداربهبهان:

به زودی بخش صندوق امانات 
بانک ملی مرکزی بهبهان 

افتتاح می شود
عمومی  روابط  از  نقل  به  طلوع  روزنامه  گزارش  به 
فرمانداری بهبهان، محمد حری فرماندار شهرستان از شروع 
به کار صندوق امانات بانک ملی مرکزی و خدمات دهی 

به شهروندان در روزهای آتی خبر داد.
فرماندار شهرستان بهبهان به صورت سرزده از بانک ملی 
مرکزی بازدید و روند شروع به کار بخش صندوق امانات 

بانک ملی مرکزی را بررسی کرد.
بهبهان  شهرستان  گفت:  رابطه  این  در  بهبهان  فرماندار 
خدمات  از  که  بود  خواهد  خوزستان  استان  شهر  سومین 

صندوق امانات در آینده ای نزدیک برخوردار می شود.
وی افزود: بانک ملی در شهرستان بهبهان  دارای 10 شعبه، 
یک باجه و یک گیشه است که با پیگیری های صورت 
بااعتباری  تأمین شهرستان  بنا بر دستور شورای  گرفته و 
بالغ بر 900 میلیون تومان بخش صندوق امانات بانک مجهز 

و آماده بهره برداری است.
بانک  این  امانات  صندوق  بخش  کرد:  خاطرنشان  حری 
دارای 312 صندوق در ابعاد مختلف است که همشهریان 
بخش  این  خدمات  از  آتی  روزهای  در  می توانند  عزیز 

استفاده نمایند.

استان بوشهر
موسیقی بوشهر بین المللی 

است

گفت:  بوشهر  استان  اسلامی  ارشاد  و  فرهنگ  مدیرکل 
جایگاه موسیقی این استان در عرصه های ملی و بین المللی 

شناخته شده و ممتاز است.
به گزارش ایرنا، حمیده ماحوزی در نشست معرفی اعضای 
جدید هیئت مدیره انجمن موسیقی استان بوشهر، افزود: با 
انسجام و همدلی و با استفاده ظرفیت پیشکسوتان می توان 
جایگاه اصلی موسیقی این سرزمین را که در سطح ملی و 

بین المللی شناخته شده بیشتر معرفی کرد.
در  موسیقی  حوزه  در  بوشهر  استان  شد:  یادآور  وی 
با  توانسته هنر خود را  بوده و  بخش های مختلف سرآمد 
استفاده از ظرفیت هنرمندان ماهر برای اقصی نقاط دنیا به 
نمایش بگذارد. ماحوزی ادامه داد: انجمن های فرهنگی و 
هنری ازجمله انجمن موسیقی بازوان اداره کل فرهنگ و 
ارشاد اسلامی محسوب و در استفاده از ظرفیت های آنها 
کیفی  و  کمی  رشد  به  اشاره  با  وی  داریم.  ویژه  اهتمام 
کرد:  بیان  بوشهر  استان  موسیقی  انجمن  فعالیت های 
متنوع  راهکار  ارائه  و  جدید  اعضای  با حضور  امیدواریم 

خون تازه ای در کالبد این انجمن جاری شود.
گفت:  بوشهر  استان  اسلامی  ارشاد  و  فرهنگ  مدیرکل 
اعضای انجمن موسیقی باید با برگزاری نشست های مستمر 
در  اسلامی  ارشاد  و  فرهنگ  وزارت  ابلاغی  سیاست های 

این بخش را تقویت و اجرایی کنند.
اصغر قربانی، بهرنگ حکیمی پور، علی همتی و محسن 
عبدالوهاب  و  هیئت مدیره  اصلی  اعضا  به عنوان  حیدریه 
به  انجمن  این  علی البدل  عضو  برنجی  فرشاد  و  زنگویی 

مدت یک سال معرفی شدند.

استان هرمزگان
معاونهماهنگیامورعمرانیاستاندار

هرمزگان:
کاهش تصادفات در هرمزگان 
نیازمند فرهنگ سازی مستمر 

 است

گفت:  هرمزگان  استاندار  عمرانی  امور  هماهنگی  معاون 
هرمزگان  استان  در  تصادفات  کاهش  و  ترافیک  کنترل 
نیازمند  نظارت،  و  سخت افزاری  توسعه  بر  علاوه 

فرهنگ سازی مدام و مستمر است.
نشست  در  مدرس  رضا  مهر،  خبرگزاری  گزارش  به 
عنوان کرد:  استان هرمزگان،  ترافیک  شورای هماهنگی 
فرهنگ سازی باید در تمامی فصول سال به منظور کنترل 
ترافیک و کاهش تصادفات در استان انجام گیرد تا بتواند 
تأثیرگذاری  مقطعی  فرهنگ سازی  زیرا  برسد؛  نتیجه  به 

بلندمدت نخواهد داشت.
مصرف  در  صرفه جویی  مورد  در  فرهنگ سازی  به  وی 
آب اشاره و بیان کرد: در بحث صرفه جویی مصرف آب 
و  فرهنگ سازی خوب  استان  کم آبی  شرایط  به  توجه  با 
موفقی انجام شد که موجب کاهش 23 درصدی مصرف 
آب خانگی شد. مدرس خاطرنشان کرد: تجربه ثابت کرده 
به صورت  جامعه  در  فرهنگ سازی  برنامه های  که  زمانی 
و  می دهند  مثبت  پاسخ  آن  به  مردم  افتد  اتفاق  مستمر 

اثرگذاری آن بر جامعه مضاعف خواهد شد.
اقدامات  باید  فرهنگ سازی  کنار  در  اینکه  بابیان  وی 
گیرد،  انجام  اجرایی  دستگاه های  توسط  نیز  سخت افزاری 
موجب  موضوع  در  حساسیت  افزایش  کرد:  اظهار 
پیگیری سریع تر و مستمر آن می شود به همین دلیل باید 
با  استان  در  تصادفات  کاهش  و  ترافیک  کنترل  بحث 
زمانی  دنبال شود. مدرس تصریح کرد:  حساسیت خاص 
که درخصوص یک موضوع تصمیم گیری انجام شد و به 
تصویب این شورا رسید آن موضوع دیگر به مصوبه نیاز 

ندارد و باید به صورت مستمر و مداوم اجرایی شود.
به  هرمزگان  استانداری  عمرانی  امور  هماهنگی  معاون 
نظارت بر روی کنترل ترافیک درون شهری و برون شهری 
اشاره کرد و گفت:  باید نظارت خوب و مناسبی بر روی 
کاهش  به منظور  برون شهری  و  درون  ترافیک  کنترل 

تصادفات صورت گیرد.
استان  جاده ای  و  شهری  ترافیک  تصویری  برپایش  وی 
تأکید کرد و افزود: موضوع پایش تصویری استان باید تا 
پایان سال جاری به نتیجه برسد و برای رسیدن به این مهم 

می توان از ظرفیت بخش خصوصی استفاده کرد.

استان کهگیلویه و بویراحمد

مدیرامورآبوفاضلابشهرییاسوج:
 ۳۶۰ انشعاب آب غیرمجاز 

در سطح شهر یاسوج 
جمع آوری شد

 

ماه  در  یاسوج گفت:  شهری  فاضلاب  و  امور آب  مدیر 
گذشته ۳۶۰ انشعاب غیرمجاز و ثبت  نشده در سطح شهر 

یاسوج شناسایی و جمع آوری شد.
به گزارش خبرگزاری مهر،  قاسم قلندری افزود: شناسایی 
و ساماندهی انشعابات غیرمجاز آب و فاضلاب بر اساس 

برنامه ریزی منسجم در حال انجام است.
قلندری تصریح کرد: تعداد زیادی از این انشعابات ثبت 

 نشده و در محلات قدیمی و حاشیه شهر قرار دارند.
مدیر امور آب و فاضلاب شهری یاسوج اظهار داشت: عدم 
تعادل فشار، هدر رفت آب و استفاده غیرمعقول از آب 
شرب به عنوان مهم ترین مشکلات انشعاب غیرمجاز است.

گرما  فصل  و  کم آبی  شرایط  در  مسئله  این  افزود:  وی 
بیشتر خود را نشان می دهد.

قلندری نصب انشعاب غیرمجاز را از خطوط قرمز شرکت 
این  آبفای استان دانست و گفت: هیچ گونه مماشاتی در 
رابطه با متخلفان وجود نخواهد شد چراکه وجود انشعابات 
به  برای آبفا و شهروندان  را  متعددی  غیرمجاز مشکلات 

وجود می آورد.

بهمناسبتروزاهدایخون؛
فرماندار بهبهان از سازمان انتقال خون بازدید کرد
به گزارش روزنامه طلوع به نقل از روابط عمومی فرمانداری، محمد حری فرماندار شهرستان 
بهبهان به مناسبت نهم مردادماه روز اهدای خون در سازمان انتقال خون بهبهان حضور یافت و 
ضمن تبریک این روز به مدیریت و کارکنان سازمان انتقال خون بهبهان، از بخش های مختلف 

آن بازدید و از نزدیک در جریان روند خدمات رسانی قرار گرفت.
فرماندار شهرستان در این بازدید از جمعی اهداکنندگان نمونه که به صورت مستمر با انتقال 

خون ارتباط و اهدای خون داشته اند با اهدای لوح تقدیر کرد.


